
 

 

ZVONO  

Nakon Ģest tihih godina, zvono opet zvoni 

Otkako je uľiteljica Sanja 

Petranoviļ preuzela ulogu 

ravnateljice, u Ģkolu su uve-

dene brojne novosti. Rav-

nateljica s uľiteljicama 

 biologije i kemije redovito 

osmiĢljava jelovnik zdrave 

prehrane koja je uvedena u 

naĢu kuhinju, veliki odmori 

dolaze nakon prvog (za niĤe 

razrede) i drugog sata (za 

viĢe razrede), zatvoren je 

ulaz u Ģkolu kroz staru 

zgradu ľime je zadovoljen 

standard sigurnosti. U Ģkolu 

je uveden video nadzor koji 

od sada sprjeľava vandale ili 

pak pomaĤe pri otkrivanju 

istih koji su naĤalost tije-

kom ove Ģkolske godine ne-

koliko  puta provalili u naĢu 

Ģkolu. Red je doveden i u 

Ģkolsko dvoriĢte. NaĢe je 

parkiraliĢte odsad zat-

voreno za sva vozila, osim 

za vozila zaposlenika Ģkole 

i Ģkolske autobuse.  Ono 

Ģto je nama novinarima 

posebno drago je pokre-

tanje naĢe internetske 

stranice koja je od svog 

prvog dana iznimno ak-

tivna. Osim putem inter-

netske stranice, ove smo 

godine dobili priliku ob-

javljivati svoje radove i u 

ZVONU! NaĢ je Ģkolski list 

posljednji put izaĢao 2004. 

godine i otada, punih Ģest 

godina òĢutioó.   

Prethodni broj je ureĿivala 

novinarska skupina pod 

vodstvom uľitelja Pere 

Babiļa kao glavnog ured-

nika i SaĢe ģivkoviļa kao 

likovnog urednika.  

NaĢa novinarska skupina broji dvadesetak ľlanova. 

Poľetkom godine radili smo projekt na temu ovis-

nosti, zatim smo povodom susreta Eko ð Ģkola 

pripremili bilten, tijekom godine objavljivali ľlanke 

na naĢoj internetskoj stranici u suradnji s nastavni-

com Ivanom Cvijoviļ i na kraju godine, na Ģto smo 

posebno ponosni, oĤivjeli naĢ list Zvono. Glavni novi-

nari koji su sudjelovali u oĤivljavanju ovog lista su: 

Antonella Kossi, Gabriela Jaki, Andrijana Laciļ, 

Matea ġkrlec, Lora Benjak, Dorotea Tubanoviļ, 

Nikolina Plentaj, Dolores Brliļ, Nera Deliļ, Valen-

tina TuĢek (6.c), Sanja Batinjan, ģeljka Pavkoviļ, 

Natalija PiĢkoriļ, Iva PljuĢľec, Ivona Kudeliļ , Sara 

Juriļ (6.b),Dora Kralj, Lara Buľev,Lucija Herceg, 

Valentina Ōurec (8.b),  a ulogu  glavnog urednika 

preuzela je naĢa nastavnica hrvatskoga jezika Andrea 

Katanoviļ. 

Broj prije toga uredili su 

novinari pod vodstvom 

glavnih urednica Marijane 

Grgiļ i Marine ġľrbak  te 

likovnog urednika KreĢe 

Babiļa. Glavna voditeljica 

bila je Danijela Tekliļ, a 

likovni voditelj  

SaĢa ģivkoviļ. 
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RAZGOVOR 

UGODNI S NAġOM 

RAVNATELJICOM  
Novinarke Lucija Herceg i  

Valentina Ōurec su uz ľaĢu soka 

porazgovarale s naĢom  

novom ravnateljicom.  

 

N:Znamo da ste 24. prosinca 
2009. preuzeli ovu titulu od svog 
prethodnika gospodina Ivana 
Novosela pa smo se doġli 
raspitati kako ste se snaġli. Naġa 
ġkola je jako velika. Zanima nas 

kako izgleda vaġ radni dan. 

R: 

Prije no ġto sam preuzela funkciju  
ravnateljice, ujutro me budila 
zvonjava malog sata. Otkako sam 
ravnateljica, u 6:40  bude me dva 
mobitela. Jedva sam se navikla na 
to jer sam se prije budila oko 8. 
Ujutro pripravim brzinski doruļak i 
nahranim svoje kuĺne ljubimce: 
sedam maļaka i tri psa. Kada ih 
nahranim i pustim da se istrļe, 
kreĺem na svoje radno mjesto. 
Poslije 8 sati oļekujem najavljene 
stranke, popijem kavu i pojedem 
sendviļ. Oko 16 sati odijevam 
sportsku odjeĺu jer slijedi 
rekreacija. Obiļno trļim do sela 
Sv. Helena i  nakon povratka 
kreĺem na crkveni zbor. Ovisno o 
danu, odlazim na sate engleskog 
jezika, a prije spavanja proļitam i 
odgovorim na sve pristigle mailove. 
Kada sve to zavrġim, stigne ponoĺ 
i konaļno odlazim na spavanje. 

N:Nedostaje li vam ponekad rad 

u razredu?  

R:Da, jako ļesto mi nedostaje. U 
razredu sam boravila 32 godine i  
ļesto mi nedostaje moj vlastiti 
razred. Kada se to dogodi, 
proġeĺem ġkolom. Pomaģe mi i 
sudjelovanje na probama zbora 

kojeg sam ponovno dovela do 
drģavnog natjecanja.  

N:Otkako ste ravnateljica, uveli 
ste puno promjena u naġu ġkolu. 
Moģete li izdvojiti ļime ste 

najviġe zadovoljni? 

R:Najviġe sam zadovoljna novom 
prehranom u kuhinji koja je, unatoļ 
razliļitim glediġtima i neslaganjima, 
zahvaljujuĺi mojoj upornosti 
opstala. Svaki tjedan razgovaram s 
uļiteljicama iz kemije i biologije 
kako bismo osmislile novo, zdravo 
varivo. TakoĽer mi se sviĽa 
podjela velikog odmora kojom 
jutarnja smjena nakon prva dva 
ġkolska sata ima doruļak, dok 
popodnevna smjena nakon prva 
dva sata ima ruļak. U poļetku se 
djeci nije svidjela zdrava prehrana, 
no sve viġe i viġe djece se hrani  u 
ġkoli. Uz novu prehranu u kuhinji 
vrlo sam zadovoljna i radom u 
knjiģnici u kojoj putnici ļekaju 
autobuse provodeĺi vrijeme uz 
knjige i raļunala. Zadovoljna sam i 
video nadzorom u ġkoli koji je bio 
prijeko potreban zbog nedavnih 
sluļajeva vandalizma.  

N:Smijemo li znati koji su vam 

daljnji planovi ?  

R: Neki od mojih novih projekata 
su cjelokupna obnova kuhinje  te 
ureĽenje prehrane prema 
standardu HACCP-a tj. europskog 
standarda prehrane. Nakon 
zavrġetka ġkole planiram uvesti 
pult u sklopu nove, preureĽene 

kuhinje preko kojeg ĺe djeca moĺi 
uzimati svoje obroke te ih na 
drugom mjestu uredno ostavljati. 
Pult  bi trebao biti u upotrebi do 
jeseni. Jedan od mojih novih 
planova je i uvoĽenje razglasa u 
uļionice i ġkolske hodnike.   

N: Godinama ste vodili naġ 
ġkolski zbor, a to ļinite i sad kao 
ravnateljica. Moģete li izdvojiti 
najljepġe trenutke sa zborom i 

najdraģe nagrade? 

R:Svaki trenutak sa zborom bio je 
poseban. Ne mogu izdvojiti neke 
od najljepġih, ali mogu doļarati i 
opisati njihovo prvo drģavno 
natjecanje o kojem sam oduvijek 
sanjala. Htjela sam sa zborom 
postiĺi najbolje rezultate te sam 
ļesto sanjarila o trenutku na 
pozornici drģavnog natjecanja. 
Kada sam doļekala taj trenutak i 
ļula onaj zvuk koji odzvanja 
dvoranom, bila sam presretna. 
Njihove nagrade su sve poġteno 
zaraĽene te sam ponosna na njih 
ġto god osvojili. Ipak ne mogu  
zanemariti one prve nagrade na 
drģavnim natjecanjima koje su 
najslaĽe. 

N:Ļuli smo da se veĺ dugo 
bavite atletikom i da postiģete 
znaļajne rezultate. Moģete li 

nam ispriļati neġto i o tome? 

R: Moje djetinjstvo je obiljeģila 
glazba. Sportom se nisam bavila i 
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to je jedino ġto zamjeram roditeljima 
jer danas shvaĺam koliko je vaģno 
baviti se sportom. Sve je poļelo 
2000. godine kad je lijeļnik mome 
muģu strogo preporuļio 
svakodnevnu rekreaciju. U poļetku 
je s njim trļao jedan od trojice 
sinova, no ubrzo je odustao. Zatim 
sam ja odluļila trļati s njim jer se 
nisam usudila pustiti ga samog. 
Isprva je to bilo samo lagano 
trļkaranje pa malo hodanja, sve dok 
nismo poļeli brģe trļati. Kasnije 
smo poļeli trļati sve dalje i dalje s 
mojom  ġogoricom koja se bavi 
atletikom. Polako smo kretali i na  
razne utrke i maratone.  

Prvog svibnja ravnateljica je 
otrļala polumaraton na kojem je 
zauzela visoko 4. mjesto i 
osvojila nagradu, no ipak kaģe da 
joj od svega toga nagrade 
najmanje znaļe. U njenom uredu, 
na zidovima i po policama,  
moģemo vidjeti brojne medalje i 

pehare.  

N:Volite li putovati, ako da, koje 

biste mjesto najradije posjetili?  

R: Itekako volim putovati. Posjetila 
sam brojna mjesta u Hrvatskoj i sve 
otoke osim Malog i Velog Loġinja. 
Planiram posjetiti i njih, a  od stranih 
zemalja htjela bih posjetiti 
Francusku, odnosno Pariz.  

8. Puno vam hvala na razgovoru. 
Ģelite li za kraj neġto poruļiti 

naġim ļitateljima ?  

Naravno. Bliģi se kraj ġkolske 
godine i lijepo je vrijeme. Treba ga 
pametno iskoristiti. Obavezno 
obratite pozornost na uļenje, 
pogotovo osmaġi koji ove godine 
kreĺu u srednju ġkolu. Vrlo sam 
sretna zbog naġih novina koje su 
ponovno aktivne i  ģelim vam 
poruļiti da pratite naġu vrlo aktivnu 
web stranicu.  

 

 

 

 

NaĢa se Ģkola moĤe podiĽiti brojnim sportaĢima. Kako u ovom broju Zvona nije bilo mjesta za sve njih, ovom smo 

prilikom odluĽili  porazgovarati s Ognjenom Mergonon I Davidom Severom, naĢim najboljim atletiĽarima. 

1.Kako si se poľeo baviti atletikom? 

D:Poľeo sam na nagovor prijatelja prije 4 godine. 

O:Bio sam s mamom i bratom kad smo naiĢli na mog sadaĢnjeg 

trenera. Mama ga je jednostavno pitala kada mogu poľeti 

trenirati. To je bilo prije dvije godine.  

2. Koliko ľesto treniraĢ i kako izgleda tvoj trening? 

D:Treniram pet dana u tjednu. Trening zapoľinje zagrijavanjem, 

istegnemo se, radimo metodiku i ubrzanja, a nakon toga u 

teretani radimo na snazi.  

O: Radimo iste treninge.                                                                       Ognjen                                   David                                                                                  

3.Koje si nagrade osvojio baveļi se atletikom? Izdvoji najdraĤe rezultate i nagrade. 

D:Osvojio sam prvenstvo Hrvatske na 800 m i prvo mjesto na krosu Sportskih novosti na 1000 m. Ukupno sam odnio 

preko 50 pobjeda.  

O.Tri puta sam bio prvi na krosu Sportskih novosti, bio sam drugi na prvenstvu Hrvatske u krosu za mlaĿe kadete i 

treļi na prvenstvu Hrvatske na 400 m ,isto za mlaĿe kadete. Na mnogim drugim natjecanjima ostvario sam odliľne 

rezultate.  

NAġI ATLETIĻARI POSTIģU ZAVIDNE REZULTATE 
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Uľiteljica biologije ANA 

JURKOVIĻ 

*Kako se osjeļate u naĢoj Ģkoli? 

Paaa, da mi je zbornica malo bliĤe 

uľionici i da se mogu viĢe druĤiti s 

ljudima, definitivno bih se osjeļala 

bolje. Sve ostalo je u redu.  

*ġto vam se ovdje najviĢe sviĿa, a 

Ģto biste mijenjali? 

Kao uľiteljici biologije naravno da mi je 

najljepĢa park Ģuma ispred Ģkole. ġto se 

ljudi tiľe, uvijek su mi draĤi oni vedri i 

nasmijani. ġto bih mijenjala? Voljela 

bih imati svoju uľionicu. Naime, u 

biologiji i kemiji su starije kolegice, a 

uľionica iz prirode je premala za 

kvalitetno odrĤavanje nastave. 

Trenutno sam u uľionici iz fizike i 

osjeļam se pomalo kao podstanar. 

Nemam kuda s plakatima i nemam 

slobodu da uredim uľionicu po svojoj 

volji.  

*Jesu li se ostvarila vaĢa oľekivanja 

od ovog posla?  

Da, u potpunosti.  

*Kako to da ste, ľim ste  konaľno 

izaĢli iz njih, pojurili natrag u Ģkolske 

klupe? 

Kad sam bila mala govorili su mi, kao i 

vama , da je od kolijevke pa do groba  

najljepĢe Ŀaľko doba. Nisam im onda, 

kao ni vi, vjerovala. Onda sam malo 

odrasla i shvatila da su bili u pravu, pa 

sam se brzo vratila.  

*Ľime se joĢ bavite u slobodno 

vrijeme?  

Koje slobodno vrijeme? Hahahahaé     

ġalim se. Veliki sam ljubitelj zmija  i 

volim istraĤivati sve u vezi njih.  

*ġto vas najviĢe veseli? 

Imam veliko druĢtvo, vikendom uvijek 

smiĢljamo odlaske u prirodu, ribolov, 

KalnikéTada sam ja svoj na svome. 

Znam ih malo i zagnjaviti  kad oni 

zapitaju koja je ovo biljka, a ja se 

ufuram pa pola sata objaĢnjavam Ģto, 

gdje, kako, zaĢtoéali navikli su oni veļ 

na mene, nakon druge reľenice viĢe 

nitko ne sluĢa . 

 

 

*Smatrate li se strogom uľiteljicom? 

Smatram da se red mora znati. Ne 

smatram to strogoĢļu. Imala sam i ja 

uľitelje kod kojih se dalo izvuļi bez 

uľenja. Danas mi to znanje nedostaje. 

Zato ļu ja vas poĢtedjeti toga da 

jednog dana poĤalite Ģto ne znate 

prirodu.  

Ista smo pitanja postavili i 

IVANI CVIJOVIĻ JAVORINA, 

novoj uľiteljici iz njemaľkog 

jezika  

 

*Kako se osjeļate u naĢoj Ģkoli? 

Vrlo ugodno. Paralelno radim u ovoj 

Ģkoli i u Srednjoj Ģkoli ''Ivan 

Seljanec'' i buduļi da mi je rad u te 

dvije Ģkole prvi ''pravi'' posao, koji sam 

dobila odmah po zavrĢetku studija, to 

ļu uvijek pamtiti kao posebno iskustvo. 

*ġto vam se ovdje najviĢe sviĿa, a 

Ģto biste mijenjali? 

Ja sam perfekcionist. Ľak i kad je 

neĢto dobro, nastojim to uľiniti joĢ 

boljim.  

*Jesu li se ostvarila vaĢa oľekivanja 

od ovog posla?  

Svaki posao je izazov kojem pristupam 

savjesno i odgovorno i uz takav stav 

rezultati rijetko izostanu.  

*Kako to da ste, ľim ste  konaľno 

izaĢli iz njih, pojurili natrag u 

Ģkolske klupe? 

PruĤila mi se prilika za rad u Ģkoli, a 

smatram kako svaku pruĤenu priliku 

treba iskoristiti. Moje zanimanje nudi 

mi brojne moguļnosti, no nemoguļe je 

reļi koja je od njih najbolja dok ih sam 

ne iskuĢaĢ. Uz to, poticajno je 

motivirati uľenike za uľenje stranih 

jezika jer su oni u danaĢnjem svijetu 

neophodni. Osim njemaľkog, govorim 

engleski, talijanski i nizozemski jezik i iz 

vlastitog iskustva mogu reļi da vas 

stranci ozbiljnije shvaļaju ako se 

potrudite uspostaviti komunikaciju s 

njima na njihovom materinjem jeziku, bez 

obzira koliko ga teľno govorite. 

*Ľime se joĢ bavite u slobodno 

vrijeme?  

Nastojim Ģto je moguļe bolje iskoristiti 

svoje slobodno vrijeme. Kako Ĥivim u 

Zagrebu, druĤenja s prijateljima i obitelji 

rezervirana su uglavnom za vikend. Buduļi 

da moj suprug ima isto zanimanje kao i ja 

i takoĿer putuje izvan mjesta stanovanja, 

veļ smo se navikli na takav ritam. Upisala 

sam i Doktorski studij moderne i 
suvremene hrvatske povijesti u  

NOVE SNAGE  
Ove smo godine dobili tri nove uļiteljice.Za sve one koji ih nisu imali prilike upoznati na satu, 

pripremili smo razgovore s njima.  

òPoĢtedit ļu vas toga da jednog dana ne znate prirodu.ó 
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europskom i svjetskom kontekstu  

(poslijediplomski studij na Filozofskom 

fakultetu) pa je dio vremena rezerviran 

i za to. No, uz dobru organizaciju sve 

je moguļe i sve se stigne.  

*ġto vas najviĢe veseli? 

Kad ostvarim ono Ģto sam zacrtala. 

Ponosna sam Ģto sam svojim marljivim 

radom i upornoĢļu s 25 godina uspjela 

ostvariti sve ovo.  

*Smatrate li se strogom uľiteljicom? 

Stroga, ali pravedna!  

òLjudi su od samih poľetaka okruĤeni 

glazbom, bilo da ju stvaraju ili sluĢaju neľiju 

interpretaciju.ó 

 

 

 

Iz Koprivnice nam je stigla Kristina 

Buniļ, nova uľiteljica glazbene kul-

ture  

 

*Kako se osjeļate u naĢoj Ģkoli? 

U Ģkoli vlada ugodna atmosfera pa se i 

ja osjeļam ugodno. 

 *ġto vam se ovdje najviĢe sviĿa, a 

Ģto biste mijenjali? 

U ovoj Ģkoli radim tek od ovog 

polugodiĢta, tako da  smatram kako joĢ  

nisam u poziciji da bih neĢto mijenjala. 

Jako mi se sviĿa kako je postavljena 

organizacija i disciplina, kako uľenika, 

tako i cjelokupnog Ģkolskog osoblja. 

*Jesu li se ostvarila vaĢa oľekivanja 

od ovog posla?  

Naravno da jesu. Ljudi ľesto 

konstatiraju kako je teĢko raditi s 

ljudima, Ģto i jest ľinjenica, ali ako 

neĢto voliĢ, onda iz svake neugodne 

situacije  izvuľeĢ neĢto pozitivno i 

naravno, uĤivaĢ u tome. 

*Kako to da ste se, ľim ste konaľno 

iz njih izaĢli, odmah pojurili natrag u 

Ģkolske klupe? 

Moje zanimanje i ne nudi puno 

moguļnosti zaposlenja, tako da sam 

samim upisom na Akademiju bila svjesna 

da se moja buduļnost bazira na radu u 

Ģkoli. 

*Ľime se joĢ bavite u slobodno 

vrijeme?  

Kako sam upisala srednju glazbenu 

Ģkolu, tako sam se aktivirala u 

crkvenom Ĥivotu ( kako voĿenjem 

zborova, tako i sviranjem), a to  

pokuĢavam i sada nastaviti usprkos svim 

obavezama koje imam. 

*ġto vas najviĢe veseli? 

NajviĢe me veseli kad mogu uľenicima 

prenijeti barem jedan maleni dio 

ljepote glazbe na naľin na koji ju 

moĤda do sada nisu doĤivljavali. Ljudi 

su od samih svojih poľetaka bili 

okruĤeni glazbom, bilo da su ju stvarali 

ili sluĢali neľiju interpretaciju... NaĢ je 

zadatak da to isto nastavljamo na jedan 

kvalitetan naľin prilagoĿen svakom 

uzrastu. U danaĢnje vrijeme smo 

okruĤeni glazbom ,a da ľesto toga 

nismo ni svjesni. NaĤalost ,glazbom 

koja nerijetko nema  umjetniľke 

vrijednosti.  

NaĢ posao nastavnika  glazbene kulture 

je da uľenicima na najbolji i 

najpristupaľniji naľin usadimo sluh za  

 

 

 

 

 

 

one skladbe koje su stup glazbenog 

stvaranja.  

*Smatrate li se strogom uľiteljicom? 

Mislim da se prilagoĿavam uľenicima. 

Naravno, ako u razredu vlada ozraľje 

koje nam ometa rad, neļu se samo 

osmjehnuti i dopustiti da se isto i 

nastavi. Predmet glazbene kulture sam 

po sebi mora biti sinonim za lijepo i  

pozitivno ozraľje. 

òUz dobru organizaciju, sve se 

stigne.ó 
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Nada Mihokoviļ- Kumriļ roĿena je u Novigradu Podravskom 1952. godine. Po 

zanimanju je farmaceut. Njezino prvo  djelo pod nazivom ZbirkaĜ objavljeno je 

1964. u ĜMalim novinamaĜ. Tema ĜZbirkeĜ bila je njezina zbirka kukaca i 

leptira koje je u to vrijeme sakupljala (najdraĤi dio zbirke bio joj je leptir 

Lastin rep). Istu je zbirku jednog dana uniĢtio upravo kukac - jelenak. Poľela 

je pisati s 13 godina. Roditelji je u tome nisu podrĤali. KaĤe da je u Ģkoli bila 

ĜĢtreberica s guĢtomĜ. 1966. je napisala radio-dramu PoĢtar. Urednicima 

radijske emisije drama se toliko svidjela da su pozvali malu Nadu u gostovanje. 

Kad se na vratima studija pojavila ľetrnaestogodiĢnja djevojľica, njihov se 

Ģiroki osmijeh pretvorio u upitnik iznad glave. 

Dakle, svoju je ljubav prema pisanju otkrila joĢ u pubertetu i logiľno,kad je narasla htjela je studirati knjiĤevnost. To bi se 

i dogodilo da najzgodniji frajer u gradu (koji je tada bio njen deľko) nije odluľio upisati farmaciju. Tako je naĢa omiljena 

knjiĤevnica postala ono Ģto je i danas ð farmaceut na radost svojih roditelja.  

 Od 18. do 28. godine nije pisala. Kada je ponovno krenula pisati, tema svih knjiga bila joj je obitelj. Smatra da pisanje 

knjige traje oko 2 -3 godine, no 

knjigu ĜCrveno i zelenoĜpiĢe veļ 10 

godina. Tema tog romana je 

ekologija.  

Napisala je nekoliko pjesama, ali 

sama priznaje da se s njima 

namuľila viĢe nego s ijednim drugim romanom koji je napisala. 

Njezin najuspjeĢniji roman je òVjetar koroz kosuó koji je napisala sa samo 16 godina, a najdraĤi joj je òTko vjeruje u rode 

joĢó koji je napisan u obliku dnevnika.Priznaje da najviĢe voli pisati knjige za tinejdĤere i da voli ľitati psiholoĢke i 

kriminalistiľke romane. Nema  uzora i uvijek piĢe  tri knjige istovremeno ð prvu zapoľinje, druga je u sredini, a treļa pri 

kraju. Rekla nam je i da za pisanje, osim vjeĤbe, trebamo biti roĿeni s tim talentom. 

Lara i Dora s knjiĤevnicom 

Tijekom godine 
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fotografijama,  

KNJIģEVNI SUSRET S NADOM MIHOKOVIĹ-KUMRIĹ 
 

Tijekom godine naĢu su Ģkolu posjetili knjiĤevnici Jadranko Bitenc, Jadranka 

Ļunļiĺ-Bandov I Nada Mihokoviĺ-Kumriĺ. 

 Lara Buļev i Dora Kralj zapisale svoje dojmove sa 

susreta s Nadom Mihokoviĺ-Kumriĺ. 

NaĢa omiljena knjiĤevnica je zbog deľka upisala farmaciju umjesto 

knjiĤevnosti. 
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